
 

Følsomhet Intern (gul) 

Foreldrerådets arbeidsutvalg Sandgotna skole 

Møtedato: 10.03.25 

Møtedeltakere: 

Funksjon Møtt Kommentar 

Rektor x  

Miljøterapeut Tore Andre Kommer ca 18.20 

FAU-representant 8A  Tommy meldt frafall 

FAU-representant 8B x  

FAU-representant 8C x  

FAU-representant 8D x  

FAU-representant 8E x  

FAU-representant 9A x  

FAU-representant 9B x  

FAU-representant 9C x  

FAU-representant 9D x  

FAU-representant 10A x  

FAU-representant 10B   

FAU-representant 10C x x 

FAU-representant 10D  Salah meldt frafall  

FAU-representant 10E x  

Mrk: noen klasser har avtalt at FAU-representant og vara møter annenhver gang, deler likt på det.  

 

Velkommen og opprop 
 
 
Status temakveld om rus 
Rektor har vært i kontakt med Korus – de kan ikke stille med noen, men viser til Utekontakten. 
Rektor går videre med dette og evt med politiet. Blå kors? 
Diskusjon om tema/ønske for en temakveld; bydelsmøte eller info for foreldre, 
forebyggende/begynne tidlig.  
Fokus: huske å se det positive, ikke feie alle over en kam, Loddefjord på statistikk i forhold til andre.  
Begynne på Sandgotna; forventninger om at barn og foresatte møter til arrangement. Erfaring fra 
klasse; lærerne støtter godt om tiltak og tilrettelegges for deg for eksempel med litt avspasering 
etterpå.  
Mulig med et slags «årshjul» til de nye til høsten; når skal det skje noe, hvem skal stille? 
MOT? Tore Andre sjekke opp. Ikke direkte mot rus, men hvordan bygge robuste ungdom? Mulig å 
knytte det sammen? 
Rektor følger opp denne saken. 
 
 
Fra rektor: Kvalitetsdialogen 2025 
Gjennomføres 08.04, FAU må stille med to representanter kl. 0830-1000. Disse skal legge fram svar 
og delta i diskusjon. Katrine kan sannsynligvis, men må være to stk.  
Ønsker tilbakemelding på hvordan foresatte opplever skole-hjemsamarbeidet.  
Innhenting av info til møtet, forslag om å spørre klassene i form av poste spørsmålene fra rektor på 
klassens Facebooksider. Noen klasser har allerede gjort det. Noe varierende svar. Vi blir enige om å 
be vara også stille på neste møte for også ha muligheten til å komme med innspill.  
Elevene skal også uttale seg; om Elevrådet og hvordan det fungerer etter de ikke får ha mobil.  



 

Følsomhet Intern (gul) 

 
Oppfølging av foreldresamtaler, innhold, tidspunkt, overgangsamtale fra barneskolen. (satt opp som 
egen sak, men er det vi har diskutert under Kvalitetsdialogen. 
Kristin har lagt ut innspill fra i fjor på nytt på FB. Kan noe brukes på nytt, vi kan se på det til neste 
gang.  
Tidl styreleder tok det med i Kvalitetsoppfølgingen, ikke fått spesifikk tilbakemelding fra dette møtet.   
 
Når det ikke er vurderinger, ulikt hvordan det oppleves, og fra klasse til klasse.  
Individuell tilrettelegging (ikke vurderinger), er skolen god nok på det?  
Samsnakking mellom lærerne ang tidsfrister? Kommer i bolker.  
 
 
Evaluering av skoleball 
TA: veldig fornøyd med gjennomføringen. Godt oppmøte foreldrevakter. Kun en gjenstand 
beslaglagt.  
Tilbakemeldinger fra foreldre: gode. Forskjell på pynting? Kan FAU bidra til det? Travelt fra skoleslutt 
til ball. Noen pyntet litt på slutten.  
Noen elever har meldt at det er positivt at kåringer tatt bort. 
Noe utålmoldighet fra noen klasser etter maten; quiz på klasserommet?  
Noe hektisk med pizzaservering til hele 10.trinn i fellesskap og organisering av hvor mange pizzaer av 
hva. Hadde det vært mulig å få en mer konkret beskjed om hva og hvor mange, men da må man 
gjerne ha mer oversikt over antall påmeldte pr klasse? 
Obs at også foreldrevakter må være obs på hva de tar bilde /film av mtp personvern og tillatelser. 
 
 
Trafikalt grunnkurs for 10. trinn – oppfølging 
Tommy skulle sjekke opp noen alternativer, etterspør dette.  
Obs; praktisk med en i nærheten. 
10.klasse foreldre sjekker med Tommy og kontakter evt kjøreskolen på Vestkanten.  
 
 
Annet:  

- Natteravn. Bjarte er i styret. Venter på datoer for ravning, ikke hørt noe ennå. Sannsynligvis 
fra etter påske. Kun en vakt. Forslag om at oppgave ravning tildeles på første foreldremøte 
om høsten; slik som FAU og klassekontakt. -Kan dette være en del av infoen som skal 
overføres til neste FAU? 
 

 
Neste møte blir 7. april. Aktuelle tema:  

- SU 
- Gjennomgang eksamen og vitnemålsutdeling 
- Oppfølging div saker 

 
Obs: ønskelig at alle inkludert vara stiller på neste møte og er forberedt mtp Kvalitetsdialogen og 
innspill til skole- hjem samarbeidet. 
 
 
 
Referent, Kjersti 


